
 
 
 
 

 
 
ACTA CONSELL ESCOLAR (virtual) 
 
Lloc: Telemàtica a través de meet   Data: 15 de desembre de 2020 
       Hora inici: 17h   Hora fi: 18:30h 
 
 
 
Assistents 
Carina Figueras Sans, directora 
Roser Palomar , cap d'estudis 
Silvia Boladeres Navarro, secretària 
Oriol Berch, representant famílies 
Núria Carrera, representant famílies 
Lluïsa Pascuet, representant mestres 
Ana Belén Gallardo, representant mestres 
Carme Olivé, representant mestres 
Natalia Monras, representant AMPA 
Cristina Martínez, representant Ajuntament 
 
Absents: 
Elisenda Egea, representat PAS 
Anna Ventura, representant famílies 
 
 
 
 

Ordre del dia 

1. Lectura acta anterior (3 de juny) 

2. Projecte espai exterior escola 

3. Aprovació memòria curs 2019-2020 

4. Presentació i aprovació PGA curs 2020-2021 

5. Conveni de menjador 

6. Activitats extraescolars 

7. Precs i preguntes 

 

 

 

Desenvolupament de la sessió 

 

1. Lectura acta anterior (3 juny) 

Es llegeix l’acta anterior de data 3 de juny. 



 

2. Projecte espai exterior escola 

L’Ajuntament comunica com estan les actuacions que han de fer ells en relació a l’espai 
exterior i que també consideren que el projecte d’espai exterior engloba tot (no només 
elements pedagògics, sinó també d’estructura com de gestió d’aigües i canals…), per tant 
els diners que inverteix l’Ajuntament no només són per a elements pedagògics. Des de 
l’Ajuntament han mirat el pati amb els tècnics i amb empreses per tal de fer les 
intervencions: el tema de dipòsit de fibrociment no, arreglar el talús sí i les canals fluvials 
(cal arreglar pendent), també es canviarà la tanca. Els tècnics no recomanen fer 
muntanyes de sorra a la zona on es tenia prevista, ja que quan plou ho arrossega cap a la 
reixa que va al torrent que baixa per la Font de l’Aixeta; des de l’AFA es planteja si es 
poden col·locar les muntanyes de sorra en un altre lloc, quedarà pendent. Des de 
l’Ajuntament han demanat pressupost per un rocòdrom i si des de la comissió es 
consideren altres elements pedagògics fins arribar a l’import destinat per ara. 

Es demana aclariment sobre qui forma la comissió pati i l’objectiu d’aquesta: s’explica que 
ara que l’avantprojecte ja està fet, aquesta comissió pati és per executar-lo, i que sorgeix 
de l’Ajuntament per tal de gestionar millor aquesta execució amb les parts implicades i es 
va demanar que formessin part l’AFA, altres famílies que no formen part de l’AFA, 
Ajuntament, arquitectes que van elaborar el projectes (Voltes) i Equip Directiu. 

 

3. Aprovació de la memòria del curs 2019-2020 

Es va enviar la memòria a tots els membres del Consell Escolar, aquests l’aproven. 

 

4. Presentació i aprovació PGA curs 2020-2021 

Es va enviar la PGA a tots els membres del Consell Escolar per tal de poder comentar-la i 
fer les esmenes oportunes. 

Es recorda que la PGA surt del projecte de direcció i de la memòria del curs passat. Els 
apartats que surten en color granat són els que marca el Departament d’Educació que cal 
afegir aquest curs 2020-2021, aquests els hem inclòs en algunes de les activitats de la 
PGA perquè són aspectes que ens queden integrats en aquestes. 

En claustre s’ha aprovat la PGA després de fer-hi algunes esmenes, les quals no estaven 
en la PGA que es va enviar als membres del Consell Escolar i que per tant s’exposen 
breuement (esmenes al punt 1.1., 1.2. i 1.4.). 

Des de l’AFA comenten que els hi sembla molt interessant el punt 2.2. que fa referència a 
la comunicació i vincle amb les famílies. Des de la junta d’AFA proposen algunes accions 
per aprofundir més en aquest tema: possibilitat d’incrementar les reunions amb les famílies 
d’infants de 4 i 5 anys. Des de l’escola s’informa que tot i que en principi hi ha un dijous al 
mes per reunions, durant el mes hi ha altres dies que tenim treball personal i les mestres 
també aprofiten, si cal, per fer reunions amb famílies; les famílies també poden demanar 
reunió si ho creuen convenient (no cal esperar que la mestra la convoqui). 

Des d’AFA també proposen que a petits vagin informant d’allò que passa a l’aula penjant 
imatges o alguna informació als vidres de les portes de les aules, com s’ha anat fent 
espontàniament. 

Des de l’escola es comunica que en claustre hem reflexionat sobre el tema de relació i 
comunicació amb les famílies i com fem arribar el dia a dia a l’escola, per això estem 
elaborant un document que farem arribar a les famílies, per tal de donar a conèixer quins 



són els diferents canals de comunicació. 

Des de l’escola es comunica que l’apartat de sortides i colònies de la PGA pot canviar 
durant el curs perquè de vegades sorgeixen activitats interessants, i més tenint en compte 
aquest curs tan incert. 

Des de l’AFA també consulten si les sortides de petits al bosc es podran reprendre, ja que 
a la PGA també hi apareixen. Des de l’escola s’explica que tot i tenir una vetlladora més 
durant unes hores, no tenim la TEI i després de valorar el tema amb les mestres de petits, 
tenint en compte el sentit pedagògic de les sortides del bosc i l’organització, amb dues 
persones que de moment poden acompanyar a cada grup no es veu factible. Hem de 
seguir donant-hi voltes i replantejar de cara al segon trimestre si es pot fer d’alguna 
manera, acotant més el bosc ja que són menys mestres que acompanyen, replantejar com 
acompanyem als infants amb necessitats educatives especials... 

 

5. Conveni menjador 

Es confirma que el Conveni menjador segueix vigent. 

 

6. Activitats extraescolars 

Les activitats extraescolars, de moment s’han ajornat fins que es canviï de tram i pugui 
haver més de 6 infants per grup, després de les festes de Nadal es valorarà el tema. 
Alguna família va demanar de reorganitzar els grups i fer grups de 6 infants i fer l’activitat 
cada 15 dies, però econòmicament no es pot fer. 

La proposta d’activitats extraescolars per al curs vinent s’aprovaran en el Consell Escolar a 
principis del 3r trimestre, per així donar temps a fer-ne la difusió. 

Des de l’AFA informen que probablement per al curs vinent canviaran l’empresa Mas@Gil 
que gestiona el menjador i les activitats extraescolars. 

 

7. Precs i preguntes 

Es demana que si a l’haver avançat els diners del retorn de les colònies a les famílies, 
l’escola es queda sense líquid fins al maig (mes en el qual les empreses de colònies 
retornaran una part de bestreta). Es comunica que l’import que l’escola ha hagut d’avançar 
és només una part dels diners que van pagar les famílies, ja que una part d’aquests estava 
guardada en els comptes de l’escola. És cert que prioritzar el retorn de diners a les famílies 
abans que les cases de colònies ens facin l’ingrés, provoca que durant un temps a l’escola 
tinguem menys líquid, però no afecta a la compra de materials fungibles, didàctics i llibres 
ja que això es paga amb els diners de la quota de l’AFA. 

El grup de 6è demana si en les estones de pati, alguns dies, poden sortir a la Font de 
l’Aixeta per tal d’ampliar les opcions de pati; es considera oportuna aquesta acció amb 
l’acompanyament de dos mestres. 

Es demana qui decideix l’ús de les mascaretes dins l’escola, ja que a principi de curs 
semblava que era per uns dies i sempre que la situació ho permeti, però encara seguim 
igual. Des de l’escola s’informa que això ho marca Procicat i que de moment no ens han 
donat indicacions de quan es podran treure les mascaretes. Es consulta també l’ús de la 
mascareta en les sessions d’educació física, des de l’escola també es comunica que són 
les indicacions que ens marca el Procicat, si no és una activitat de molt esforç físic com 
córrer durant una bona estona sense parar, l’han de portar posada i les activitats que es 



fan a l’escola d’educació física no entren dins del què es considera molt esforç físic; les i 
els mestres sí que els hi diem als infants que si en algun moment necessiten treure’s la 
mascareta s’aparten un moment de la resta. 

Des de l’AFA s’informa que la segona quinzena de gener s’instal·larà l’estructura de troncs, 
quan s’acosti el moment ja es gestionarà si cal instal·lar tanques per part de l’Ajuntament, 
el pintar els troncs... 

Des de l’AFA i una mestra de petits es demana si les bicicletes i patinets es poden aparcar 
en un altre lloc que no sigui en la zona de pati del grup de moviment, i aprofitar l’estructura 
de l’aparcament com a un element més de joc. Es mirarà què es pot fer, ja que hi ha 
bastants infants que arriben a l’escola amb patinet i bicicleta, per tant es mirarà si es pot 
reubicar un aparcament que tingui cabuda per tots els usuaris. 

L’AFA recorda que la propera reunió de comissió de menjador serà el dia 14 de gener. 

 

 

Acords 

S’aprova la memòria del curs 2019-2020. 

S’aprova la PGA del curs 2020-2021. 

 

Pendent 

Fer una reunió de comissió pati el dia 16 de desembre a les 15:15h. 
 
 
 
S'aixeca la sessió. 
 
La secretària,       La directora, 
Silvia Boladeres Navarro      Carina Figueras Sans 
 
 
 
 
 
 
 

        
 


